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Ustrzyki Dolne, 2024-03-08

Sala Konferencyjna (pok. 13)
ul. Mikołaja Kopernika 1 38-700 Ustrzyki Dolne

PROTOKÓŁ

LXXVII sesja Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych

Lista obecności

# Nazwisko, imię Obecność

1 Bałkota Bożena obecny
2 Bis Leokadia obecny
3 Bobrecki Artur obecny
4 Buczek Anna obecny
5 Czarnecki Julian obecny
6 Dziwisz Marek obecny
7 Kniaziowski Jan obecny
8 Kulka Magdalena obecny
9 Kwaśnik Bogdan obecny

10 Lawrenc Ryszard obecny
11 Lupa Arkadiusz obecny
12 Mazur Piotr obecny
13 Tymejczyk Henryk nieobecny
14 Urban Czesław obecny
15 Wolańska Renata nieobecny

1. Otwarcie LXXVII sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych pan Arkadiusz Lupa oficjalnie otworzył obrady LXXVII sesji Rady
Miejskiej w Ustrzykach Dolnych.  Przywitał pełniącego funkcję Burmistrza Ustrzyk Dolnych Konrada Krupę, mecenasa
Zenona  Filipka,  kierowników  jednostek  organizacyjnych,  Wydziałów  Urzędu  Miejskiego,  sołtysów,  radnych  a  także
wszystkich gości zgromadzonych na sali i przed komputerami. 

Przewodniczący stwierdził, że na sali jest 15 radnych - wobec czego obrady LXXVII sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach
Dolnych są prawomocne.

Radny Renata Wolańska dołączył(a) do obrad

 

2. Przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad LXXVII sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych i poddał pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
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RAZEM 14

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA

10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Urban Czesław ZA
14 Wolańska Renata ZA
15 Tymejczyk Henryk nieobecny

 

3. Przyjęcie protokołu z LXXV sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych.

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z LXXV sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 13
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 1
RAZEM 14

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna WSTRZYMAŁ SIĘ
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA

10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
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# Nazwisko, imię Głos

13 Urban Czesław ZA
14 Wolańska Renata ZA
15 Tymejczyk Henryk nieobecny

 

4. Przyjęcie protokołu z LXXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych.

   Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z LXXVI sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 14

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA

10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Urban Czesław ZA
14 Wolańska Renata ZA
15 Tymejczyk Henryk nieobecny

 

5. Projekty uchwał. Opinie Komisji. Dyskusja. Głosowanie.

 

 

5.1. w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie wydatków bieżących o wartości przekraczającej kwoty
ustalone w uchwale budżetowej na rok 2024.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Ustrzyki Dolne pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych. 

Opinię Komisji ds. budżetu i finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji pani Anna Buczek - opinia pozytywna.
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Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 14

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Urban Czesław ZA
14 Wolańska Renata ZA
15 Tymejczyk Henryk nieobecny

 

5.2. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Ustrzyki Dolne na rok 2024.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbik Gminy Ustrzyki Dolne pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych.

Opinię Komisji ds. budżetu i finansów przedstawiła pani Anna Buczek - opinia pozytywna.

Radna Anna Buczek zadała pytanie Kierownikowi Wydziału Inwestycji, Drogownictwa i Zamówień Publicznych panu
Jackowi Kłodowskiemu odnośnie nowych zadań w uchwale budżetowej m.in. budowy kanalizacji przy ul. Gombrowicza -
jaki zakres obejmuje? Zapytała również pełniącego funkcję Burmistrza Ustrzyk Dolnych dlaczego takie zadania zostały
dodane do uchwały budżetowej, a nie są brane pod uwagi wnioski, składane przez radnych jak np. oświetlenie przy ul.
Strwiążyk.

Pan Jacek Kłodowski odpowiedział, że zakres kanalizacji obejmuje odcinek od ul. Gombrowicza w stronę działek, które
będą się zabudowywać (około 200-250 m).

Pan Konrad Krupa wyjaśnił, że jeśli będą kolejne środki to kolejne inwestycje będą realizowane. Te wybrane inwestycje
to kwoty 60-80 tysięcy złotych.

Pani Anna Buczek zapytała czy na te nowe zadania zostały złożone również wnioski? Zauważyła,  że wielokrotnie
składała  wnioski  o  pozostałe  inwestycje,  jak  np.  oświetlenie  ulicy  Strwiążek,  które  pozostają  w  dalszym  ciągu
niezrealizowane.

Głos zabrał pan Piotr Mazur poinformował, że już w październiku złożył wniosek o przyłącz wody do świetlicy, ale nie
tylko - złożył także wiele innych wniosków np. o remonty dróg, które nie zostały ujęte.
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Pełniący funkcję Burmistrza Ustrzyk Dolnych pan Konrad Krupa wyjaśnił, że te inwestycje są realizowane na które
mamy środki. Inwestycja o której mówiła pani radna jest wyceniona na 120 tysięcy złotych. Nasz budżet nie pozwała na
realizację wszystkich potrzebnych inwestycji. Zwrócił również uwagę na niską subwencję.

Pani Anna Buczek powiedziała,  że ma nadzieję, że pan Konrad Krupa dotrzyma słowa i pieniądze się znajdą.

Pan Henryk Tymejczyk zaznaczył,  że on również interweniował  o  lampy,  a  ujęte wnioski,  nie  są przypadkowe a
wnioskowane od lat.

Pani Renata Wolańska wyjaśniła, że sołtysi również składają wnioski do budżetu co roku.

Pani Anna Buczek powiedziała, że nie wszyscy składali wnioski do budżetu na 2024 rok.

Pan Czesław Urban powiedział, że tu nie chodzi o jedną czy dwie lampy a o sprawiedliwe dzielenie. Od 3 lat stara się o
remont ulicy Dworcowej, który pomimo zapewnień poprzedniego Burmistrza nie został zrobiony. Prosił o stworzenie
listy przed Radnych, według której środki były sprawiedliwie rozdzielane.

Pan  Marek  Dziwisz  złożył  życzenia  z  okazji  Dnia  Kobiet.  Zasugerował,  że  radna  Anna  Buczek  jest  przeciwna
inwestycjom na wsiach. Następnie wymienił wnioski jakie złożył na inwestycje na terenach wiejskich. 

Pani Anna Buczek wyjaśniła, że nie sprzeciwia się inwestycjom na wsi, a temu że pieniądze na inwestycje trafiają do
tych samych okręgów.

Pan Konrad Krupa podsumowując powiedział, że niestety wysokość subwencji jest niska. Opowiedział o korespondencji
z Ministerstwem, gdzie interweniował wspólnie z panią Skarbnik oraz posłem na Sejm panem Bartoszem Romowiczem.

Przewodniczący Rady pan Arkadiusz Lupa odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Radny Henryk Tymejczyk dołączył(a) do obrad

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA
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5.3. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustrzyki Dolne.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbik Gminy Ustrzyki Dolne pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych.

Opinię Komisji ds. budżetu i finansów przedstawiła pani Anna Buczek, opinia jest pozytywna.

Przewodniczący Rady pan Arkadiusz Lupa odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.4. w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/138/08 Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych z dnia 4 kwietnia 2008
roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania p.n. „Zielone Bieszczady”.

Projekt uchwały przedstawiła kierownik Wydziału Organizacyjnego - pani Agnieszka Konopelska.

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15
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# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.5. w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników.

Projekt uchwały przedstawiła pani Agnieszka Konopelska - Kierownik Wydziału Organizacyjnego.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
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# Nazwisko, imię Głos

14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.6. w sprawie przyjęcia Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Gminy Ustrzyki Dolne do 2030
roku.

Projekt uchwały przedstawiła pani Beata Besz -  Pełnomocnik Burmistrza ds. zielonej gminy -  Wydział Gospodarki
Komunalnej i Ochrony Środowiska.

Opinię Komisji ds. rodziny, polityki społecznej i ochrony zdrowia przedstawiła Przewodnicząca Komisji pani Magdalena
Kulka - opinia pozytywna.

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady oraz poddał go pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 12
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 3
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna WSTRZYMAŁ SIĘ
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

 

5.7. w sprawie przyjęcia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa
gazowe dla Gminy Ustrzyki Dolne na lata 2023 – 2038.

Projekt uchwały przedstawiła pani Beata Besz -  Pełnomocnik Burmistrza ds. zielonej gminy -  Wydział Gospodarki
Komunalnej i Ochrony Środowiska.
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Opinie  Komisji  ds.  rodziny,  polityki  społecznej  i  ochrony  zdrowia  przedstawiła  pani  Magdalena  Kulka  -  opinia
pozytywna.

Głos zabrał radny pan Czesław Urban, zapytał o inwestycje w temacie geotermii, na które zostały już wydane środki. 

Pan Konrad Krupa odpowiedział. że odpowie na piśmie, ponieważ nie zna tematu.

Pan Artur Bobrecki powiedział, że od początku wiedział, że ten temat jest bardzo kosztowny i bezcelowy. Zadał pytanie
o sposób zasilania kotłowni miejskiej w kontekście wymaganej zmiany sposobu ogrzewania.

Prezes Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej pan Marek Sabara powiedział że w przyszłym roku 50% produkcji cieplnej
powinno pochodzić z odnawialnych źródeł energii, opowiedział o aktualnym zawansowaniu prac - PEC jest na etapie
opracowania koncepcji w kierunku kotła na biomasę połączonego z pompa ciepła i panelami fotowoltaicznymi. Środki
na które liczą na chwilę obecną są jeszcze nieodblokowane. 

Pan Konrad Krupa powrócił jeszcze do tematu do geotermii, powiedział, że dopyta poprzedniego Burmistrza - choć ten
temat to kwestia polityczna, ponieważ pieniądze "szły" do Ojca Rydzyka.

Pan Artur Bobrecki uznał, że dygresja pana Konrada Krupy była niegrzeczna. Odniósł się również do wypowiedzi pana
prezesa  PEC.  Przybliżył  kwestie  związane z  zapotrzebowaniem na moc.  Podkreślił  skalę  problemu związanego z
przedsięwzięciem zmiany pochodzenia energii cieplnej.

Głos  zabrał  radny Pan Czesław Urban powiedział,  że  zachowanie  pana Konrada Krupy było  nieładne.  Zaznaczył
również, że już w poprzedniej kadencji była mowa o zmianie środka do ogrzewania miasta. Zapytał czy spółkę PEC stać
na obniżenie cen ciepła?

Pan Marek Sabara odpowiedział, że nie zna szczegółowych technologii zaprosił do Przedsiębiorstwa na rozmowę. Kocioł
na biomasę ma zapewnić 45% ciepła, trwają poszukiwania brakujących 5%. Jeśli chodzi o stawki ciepła - są niższe niż w
poprzednim  roku,  zgodne  z  wytycznymi  Urzędu  Regulacji  Energetyki,  następnie  przybliżył  kwestie  związane  z
zatwierdzaniem stawek przez wspomniany Urząd.

Pan Konrad Krupa wyraził swoją opinię, że nie popiera wydatków na geotermię. Potwierdził słowa pana Prezesa PEC,
taryfa za ciepło została zatwierdzona przez URE.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Radny Renata Wolańska opuścił(a) obrady

Radny Renata Wolańska dołączył(a) do obrad

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 11
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 4
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna WSTRZYMAŁ SIĘ
5 Czarnecki Julian WSTRZYMAŁ SIĘ
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
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# Nazwisko, imię Głos

11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

 

5.8. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wsparcia Rodziny w Gminie Ustrzyki Dolne na lata 2024 –
2026.

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej pani Iwona Szwarc.

Opinię Komisji ds. rodziny, polityki społecznej i ochrony zdrowia przedstawiła Przewodnicząca Komisji pani Magdalena
Kulka

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Radny Czesław Urban opuścił(a) obrady

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 14

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Wolańska Renata ZA
15 Urban Czesław nieobecny
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5.9.  w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w ramach
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej pani Iwona Szwarc.

Opinię Komisji ds. rodziny, polityki społecznej i ochrony zdrowia przedstawiła Przewodnicząca Komisji pani Magdalena
Kulka

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.

Radny pan Artur Bobrecki złożył wniosek formalny o 10 minut przerwy. Pan Przewodniczący poddał go pod głosowanie.

Radny Czesław Urban dołączył(a) do obrad

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

Artur Bobrecki zgłosił wniosek formalny:
"o 10 minut przerwy"

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 1
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15
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# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata PRZECIW

 

5.10. w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania na terenie gminy Ustrzyki Dolne obiektów małej
architektury,  tablic  reklamowych  i  urządzeń  reklamowych  oraz  ogrodzeń,  ich  gabarytów,  standardów
jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane.

Projekt uchwały przedstawił pan Bartosz Poniatowski z firmy "Projekt: Miasto".

Głos zabrała radna pani Pani Anna Buczek, powiedziała , że uczestniczyła w spotkaniu w 2023 roku w tej sprawie i
złożyła uwagę, dotycząca odległości reklamy wolnostojącej 100 metrów od innych nośników reklamy sytuowanych na
tej samej nieruchomości na zapis 50 metrów po tej samej stronie jezdni i 30 metrów po przeciwnej stronie jezdni. Pani
radna zwróciła również uwagę na zmianę w tej kwestii w projekcie uchwały - brak tego zapisu. Zaznaczyła też że
brakuje w przedstawionym projekcie rozdziału 6. 

Do wypowiedzi  odniosła  się  Kierownik Wydziału Zagospodarowanie przestrzenne pani  Małgorzata Kacperska -  w
numeracji  rozdziałów jest błąd pisarski.  Jeśli  chodzi o zmianę zapisów dotyczących odległości wspólnie  z panem
Burmistrzem ustalono wprowadzenie całkowitego zakazu umieszczania reklam wolnostojących.

Radna Anna Buczek zwróciła uwagę, że zapis, że nie wniesiono żadnych uwag jest błędy skoro ona swoją wnosiła.

Pani Małgorzata Kacperska wyjaśniła, że to były uwagi po konsultacjach z radnymi, następnie był okres wyłożenia
uchwały od 17 listopada do 8 grudnia 2023 i w tym czasie nie została złożona żadna uwaga.

Głos zabrał radny pan Artur Bobrecki zapytał czy zatem brak reklam wolnostojących obowiązuje tylko i wyłącznie w
strefie miejskiej.

Prezentujący uchwałę odpowiedział, że poza obszarem miasta są dopuszczone wolnostojące szyldy.

Przewodniczący Rady Miejskiej doprecyzował zmianę cyfr porządkowych w projekcie. 

Opinię Komisji  ds.  nieruchomości,  nadzoru architektonicznego i  zagospodarowania przestrzennego przedstawił  jej
Przewodniczący pan Artur Bobrecki - pozytywna.

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
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Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.11. w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na
terenie Gminy Ustrzyki Dolne na rok 2024”.

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Kierownika Wydziału  Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - pani
Joanna Michałek.

Opinie Komisji:

-  ds.  rodziny,  polityki  społecznej  i  ochrony zdrowia przedstawiła  Przewodnicząca pani  Magdalena Kulka -  opinia
pozytywna,

- ds. wsi przedstawiła Przewodnicząca pani Renata Wolańska - pozytywna.

Przewodniczący Rady odczytał projekt oraz poddał go pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
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# Nazwisko, imię Głos

3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.12. w sprawie przyjęcia sprawozdania za lata 2022 – 2023 z realizacji "Gminnego programu opieki nad
zabytkami Gminy Ustrzyki Dolne na lata 2022 - 2025".

Projekt uchwały przedstawiła Joanna Michałek - Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i  Ochrony
Środowiska.

Opinię  Komisji  ds.   nieruchomości,  nadzoru,  architektonicznego  i  zagospodarowania  przestrzennego  przedstawił
Przewodniczący Komisji pan Artur Bobrecki - opinia jest pozytywna.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały oraz poddał go pod głosowanie.

Radny Renata Wolańska opuścił(a) obrady

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 14

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA



LXXVII sesja Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych   |    15 /19

# Nazwisko, imię Głos

11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata nieobecny

 

5.13. w sprawie podtrzymania stanowiska Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych wyrażonego w uchwale nr
L/665/22 z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ustrzyk Dolnych.

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji ds. skarg, wniosków i petycji - pani Leokadia Bis.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 13
Głosy PRZECIW 1
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 14

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk PRZECIW
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata nieobecny

 

5.14. w sprawie uchylenia uchwały Nr LXXI/962/23 z dnia 28 września 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż położonej  w miejscowości  Ustrzyki  Dolne nieruchomości  mienia komunalnego oraz w sprawie
wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  położonych  w  miejscowości  Ustrzyki  Dolne  nieruchomości  mienia
komunalnego.
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Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - pani Alicja Kisielewicz.

Opinię Komisji  ds.  nieruchomości,  nadzoru architektonicznego i  zagospodarowania przestrzennego przedstawił  jej
Przewodniczący pan Artur Bobrecki - opinia pozytywna. 

Projekt uchwały odczytał i poddał pod głosowanie Przewodniczący Rady Miejskiej pan Arkadiusz Lupa.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 14

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata nieobecny

 

5.15. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż położonych w miejscowości Ustrzyki Dolne nieruchomości
mienia komunalnego.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - pani Alicja Kisielewicz.

Opinię Komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego przedstawił pan
Artur Bobrecki - opinia pozytywna.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
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RAZEM 14

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata nieobecny

 

5.16. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami przynależnymi,
położonych w miejscowości Ustrzyki Dolne, stanowiących mienie komunalne.

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - pani Alicja Kisielewicz.

Opinię Komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego przedstawił pan
Artur Bobrecki, projektem zajmowała się również Komisja ds. komunalnych i mieszkaniowych- opinia pozytywna. 

Pan Artur Bobrecki zwrócił uwagę na fakt, że pół roku radni nie wyrazili  zgody na sprzedaż mieszkania przy ul.
Pionierskiej. Użytkownicy mieszkają tam bardzo długo - jest to więc dom rodzinny i należy to uszanować.

Przewodniczący Rady  Miejskiej w Ustrzykach Dolnych odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 14

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
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# Nazwisko, imię Głos

6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata nieobecny

 

6. Interpelacje i zapytania radnych.
Głos zabrał pan Czesław Urban. Złożył interpelację w sprawie sprawozdania z działalności Burmistrza Ustrzyk Dolnych od
początku pełnienia funkcji do czasu teraźniejszego. Powiedział, że jest zdziwiony, że radni klubu Aktywni dla Bieszczad,
którzy po powołaniu na stanowisko pełniącego funkcję Burmistrza Ustrzyk Dolnych pana Pawła Germańskiego złożyli
wniosek o sesję wraz z punktem - informacja z działalności komisarza pełniącego funkcję Burmistrza Ustrzyk Dolnych,
zwrócił się z pytaniem do radnych tegoż klubu czy teraz nie potrzebują takiego sprawozdania?

 

7. Sprawy różne.

Głos zabrała radna pani Anna Buczek zapytała pełniącego funkcję Burmistrza Ustrzyk Dolnych o to na jakim etapie są
wspomniane na poprzednich sesjach - sprzedaże działek w Krościenku. Zapytała również o stacje rowerowe - o to kiedy
wrócą  pompki  do  rowerów.  Pani  Anna  skierowała  również  pytanie  dotyczące  postępów w sprawie  zmiany  uchwały
dotyczącej sprzedaży mieszkań w Gminie Ustrzyki Dolne. 

Pan Konrad Krupa odpowiedział, że udzieli odpowiedzi na piśmie. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Radny pan Bogdan Kwaśnik, złożył życzenia z okazji Dnia Kobiet. Zapytał - na jakim etapie
jest inwestycja w sprawie budowy hali sportowej przy SP2.

W odpowiedzi pan Konrad Krupa poinformował o wysłaniu pisma do Wojewody Podkarpackiego w sprawie zapewnienia
wkładu własnego w wysokości 1,5 miliona złotych, czekamy na odpowiedź.

Pan Czesław Urban zapytał pełniącego funkcję Burmistrza o wykonanie wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w
Rzeszowie z dnia 12 października 2021 roku?

Pan Konrad Krupa poinformował, że udzieli odpowiedzi na piśmie.

Pan Czesław Urban wrócił do słów pana Konrada Krupy odnośnie Ojca Rydzyka - podtrzymał to, że wspomniana wypowiedź
była nie na miejscu.

Pan Konrad Krupa odpowiedział, że jego zdaniem były na miejscu, zadał panu Radnemu pytanie czy wie kto skorzystał ze
wspomnianych dotacji dotyczących geotermii w ciągu ostatnich 8 lat.

Pan Czesław Urban odpowiedział. że nie jest w temacie i że pewnych rzeczy nie musi się mówić publicznie. Następnie
powiedział, że pan poseł Bartosz Romowicz, który był w spółce Marcekie Spółki Inwestycyjne złożył rezygnację , a teraz jest
tam Małgorzata Romowicz, prywatnie żona pana Romowicza. Zadał pytanie - czy to jest ten nepotyzm.

 

8. Zakończenie obrad.
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Przewodniczący Rady podziękował za obrady i zakończył LXXVII sesję Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych.

Pełna wersja wypowiedzi znajduje się na nagraniu wideo. 

Protokół sporządziła:  Małgorzata Lejowska

Zakończenie obrad sesji: 10:39


